
 28.12.2016 

Zápis č.5 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva obce Úboč,  

které se konalo ve středu 28.12.2016 od 1930hod. v hasičském klubu v Úboči. 

Přítomní: Tomášek K., Zima V., Matějka V., Matějka P., Matějka J., Síkora V. st.,Síkora V. ml., Haas M., 

 Černý Vl. 

Občané: Skala Zd., Roubal P., Raiser M. 

Program: 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení 

3. Úprava rozpočtu 

4. Oprava cesty ke Kanicům 

5. Odkanalizování obce 

6. Oprava vodovodu 

7. Projednání rozpočtu na rok 2017 

8. Projednání a jmenování inventurní komise 

9. Usnesení 

10. Závěr 

 

1. Zasedání obecního zastupitelstva zahájil starosta p. Zima v 1930hod. Přivítal všech 9 

přítomných zastupitelů a ostatní občany. Přítomné seznámil s navrženým programem 

zasedání a ten byl devíti hlasy schválen. Dále navrhl ověřovatele zápisu p. V. Síkoru ml. a  

p. Tomáška K. Ověřovatelé zápisu byli rovněž devíti hlasy schváleni. 

2. Ve druhém bodě zasedání starosta seznámil přítomné s usnesením z posledního zasedání. 

Rozvinula se krátká diskuse ohledně zahájení stavebních prací na víceúčelovém hřišti. 

Stavební práce budou za příznivého počasí zahájené po 15.1.2017. 

3. V další časti zasedání se zastupitelé zabývali opravou cesty ke Kanicům . Při červnové průtrži 

mračen došlo ke zničení této cesty. Obec nechala zpracovat cenovou nabídku na opravu a 

zažádala KÚ Plzeňského kraje o dotaci na tuto cestu. Dotaci kraj neschválil a tak financování 

zůstává na obci. Část cesty byla opravena z materiálu vyplaveného z potoka a zbývá dovézt 

drť a zarovnat povrch cesty drtí. 

4. Čtvrtým bodem zasedání bylo projednání povolení k vypouštění odpadních vod, které má 

obec do roku 2019. Obec po dohodě s firmou "Praves" Domažlice nechá zpracovat studie, 

které budou obsahovat několik návrhů na odkanalizování obce. Zastupitelé následně vyberou 

z předložených návrhů nejlepší variantu a budou jednat o jejím dalším zpracování. 

5. Obecní zastupitelstvo se zabývalo opravou nejstarší části vodovodu, která vede od vodojemu 

k hydrantu u čp. 67. Jedná se o ocelové potrubí 3", které je staré přes 50let a hrozí jeho 

zanesení a popraskání. Poslední dobou dochází k častému zavzdušňování tohoto úseku 

možná právě sníženým průtokem. Zastupitelstvo nechá zpracovat cenovou nabídku na 

havarijní opravu tohoto úseku a následně zkusí zažádat o dotaci na tuto opravu. 



6. V dalším bodě zasedání zastupitelstvo projednalo a schválilo úpravu rozpočtu. Starosta 

seznámil přítomné s pohybem peněz v jednotlivých kapitolách rozpočtu. Vznesené dotazy 

starosta zdůvodnil a vysvětlil. Po rozpravě k úpravě rozpočtu č.5/2016 nechal starosta o 

úpravě hlasovat. Úprava rozpočtu č.5/2016 byla všemi devíti přítomnými zastupiteli 

schválena. 

7. Hlavním bodem zasedání zastupitelstva bylo projednání a schválení rozpočtu na rok 2017. 

Starosta se zastupiteli projednal a prodiskutoval jednotlivé kapitoly jak příjmových tak 

výdajových položek připravovaného rozpočtu na rok 2017. Zastupitelstvo obce Úboč devíti 

hlasy schvaluje navržený rozpočet na rok 2017 na základě rozpočtového výhledu ve výši 

2242000,-Kč příjmů a ve výši 4958100,-Kč výdajů jako schodkový. Výše schodku 2716100.-Kč 

bude financována z rezerv z minulých let.  

8. Posledním bodem zasedání byla příprava inventury. Inventura obecního majetku proběhne k 

31.12.2016. Do inventurní komise byli navrženi a následně devíti hlasy schváleni tito 

zastupitelé: 

Předseda komise: Matějka Václav 

Člen komise: Síkora Václav st. 

Člen komise:  Haas Milan 

Inventurní komise byla starostou proškolena o průběhu a postupu při provádění inventury. 

9. Ve 2200hod. starosta přečetl usnesení, o kterém dal hlasovat. Usnesení z dnešního zasedání 

bylo devíti přítomnými zastupiteli schváleno. 

10. Ve 2210 starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

Ověřovatelé zápisu: Člen zast.: Síkora V. ml. .............................. 

 Člen zast.: Tomášek K. .............................. 

 Starosta: Zima V. ............................... 

 


